

## Credit Cards:

From the 25<sup>th</sup> March till the 30<sup>th</sup> June, 2020, Credit Card holders will be able to:

1. Use their credit cards for cash withdrawals and enjoy a 50% reduction on cash advance fee charges.
2. Receive a refund of the foreign currency transaction fees charged by the bank if they need to cancel their travel bookings done on their Emirates NBD credit card by reaching the call center on 800 754 7777 and requesting for the service.
3. Benefit from interest free Installment Plan for 3 months for their retail purchases with amounts above SAR 1,000 by reaching the call center and converting their transaction into installments two days after the date of transaction.

Please reach out to our Call center on 800 754 7777 if you have any queries.

## البطاقات الائتمانية:

سيتمكن حاملو البطاقات الائتمانية من 25 مارس حتى 30 يونيو 2020، من التالي:

1. استخدام بطاقتهم الائتمانية للسحب النقدي والاستمتاع بخصم 50% على رسوم السحب النقدي.
2. استرداد رسوم العمليات بالعملة الأجنبية التي يتقاضاها البنك إذا كانوا بحاجة إلى إلغاء حجوزات السفر التي قاموا بها على البطاقات الائتمانية من بنك الإمارات دبي الوطني، وذلك عن طريق الاتصال بمركز خدمة العملاء على 800 754 7777 وطلب الخدمة.
3. الاستفادة من خطة التقسيط بدون فوائد لمدة 3 أشهر لمشترياتهم بالتجزئة التي تزيد قيمتها عن 1,000 ريال سعودي عن طريق الاتصال بمركز خدمة العملاء على 800 754 7777 وتحويل معاملتهم إلى أقساط بعد يومين من تاريخ المعاملة.

للإستفسارات يرجى الإتصال على 800 754 7777